
 

 

 

Szanowni Państwo! 

Akcjonariusze Ferro S.A. 

 

W imieniu Zarządu Spółki Ferro S.A. przekazuję Państwu roczny raport zawierający  finansowe 

podsumowanie 2014 roku oraz najważniejsze wydarzenia jakie miały miejsce w minionym roku. 

Rok 2014 był kolejnym  okresem  bez wyraźnego ożywienia gospodarczego.  Pomimo faktu, że po 

dwuletnim okresie stagnacji,  rynek powoli wraca na ścieżkę wzrostu, koniunktura na rynku 

budowlanym była gorsza od oczekiwanej, szczególnie po bardzo udanym I kwartale. Istotny wpływ 

na całą branżę miała niepewna sytuacja na Ukrainie i w Rosji, co również spowodowało dużą 

niestabilność na rynku walutowym.  

Grupa Ferro w 2014 roku konsekwentnie realizowała założenia długoletniej strategii umacniania 

swojej pozycji na najważniejszych dla nas rynkach. Poza Polską najaktywniej działaliśmy w 

Czechach, Rumunii i na Słowacji,  jednocześnie ograniczając nasze działania w Ukrainie. 

Ważnym krokiem w rozwoju całej Grupy było uruchomienie spółki dystrybucyjnej na Węgrzech. 

Pierwszych efektów działania oczekujemy w bieżącym roku. 

Kontynuując strategię rozwoju produktów poszerzyliśmy naszą ofertą między innymi o armaturę 

dla obiektów użyteczności publicznej, nowe modele baterii i natrysków, zaworów kulowych i 

termostatycznych, a także system PEX mający szerokie zastosowanie w budownictwie. W naszej 

ofercie pojawiły się również zlewozmywaki granitowe.  

Dzięki tym wszystkim działaniom Grupa Ferro utrzymała sprzedaż na podobnym poziomie do roku 

ubiegłego ale znacząco poprawiliśmy nasze wyniki pod kątem osiągniętych marż i zysków. 

Szczegółowe wyniki finansowe za rok 2014 przedstawiają się następująco: 

Skonsolidowane przychody ze sprzedaży za rok 2014 wyniosły 270,7 mln zł a skonsolidowany 

zysk netto 24 mln zł. 

Zachęcam do zapoznania się z pełnym raportem finansowym oraz sprawozdaniem Zarządu z 

działalności za 2014 rok. 

 

Prezes Zarządu, 

 

Aneta Raczek 
 
 
 


